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PROTOKÓŁ 0012.9.8.2017 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 26 września 2017 roku  

 
 
Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 11.00 - 11.35   
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Zakończenie kontroli przygotowania procedury sprzedaży działki w obrębie ulicy 

Podhalańskiej. 
4. Zakończenie kontroli podziału środków finansowych  w Urzędzie Miasta 

przeznaczonych na wynagrodzenia i premie pracowników za rok 2015 i  
I półrocze 2016. 

5. Sprawy bieżące: 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w II kwartale.  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój  
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej  Miasta Jastrzębie-Zdrój na 

2017 rok, 
 Pismo osoby fizycznej w sprawie powołania komisji weryfikacyjnej,  
 Pismo osoby fizycznej w sprawie podatków.  

 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 12 czerwca 2017 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Piotr Szereda. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości.  
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Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  
za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
Ad. 3 
Zakończenie kontroli przygotowania procedury sprzedaży działki w obrębie ulicy 
Podhalańskiej. 
 Komisja w uzgodnieniu z Naczelnikiem D. Zarzyckim ustaliła na dzień 4 października 
2017r. na godz. 11.00 spotkanie w Wydziale Mienia w celu dokonania uzgodnień 
zmierzających do zakończenia kontroli przygotowania procedury sprzedaży działki w obrębie 
ulicy Podhalańskiej.  
 
 
Ad. 4 
 
Zakończenie kontroli podziału środków finansowych  w Urzędzie Miasta 
przeznaczonych na wynagrodzenia i premie pracowników za rok 2015 i  
I półrocze 2016. 
 W związku z przebywającą na szkoleniu Panią Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – 
Marzeną Zbrońską Komisja ustaliła na przyszły tydzień spotkanie, celem zakończenia 
kontroli podziału środków finansowych w Urzędzie Miasta przeznaczonych na 
wynagrodzenia i premie pracowników za rok 2015 i I półrocze 2016r. 
 
 
Ad.5 
 
Sprawy bieżące: 
  Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w II kwartale.  
Komisja przyjęła sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w II 
kwartale 2017r. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój  

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej  Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2017 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionych projektów uchwał wraz z autopoprawką udzielił Skarbnik 
Miasta – Dariusz Holesz.  
 
Woźniak Stefan 
- Komentarz, widać gołym okiem, tak samo robił Prezydent M.Janecki w poprzedniej 
kadencji, tak samo robi obecna Pani Prezydent i tak będzie robił kolejny Prezydent, że 
wszystko będzie przekazywane na rok wyborczy. Trochę już w tej polityce jesteśmy. 2/3 
zadań przesuwanych jest tylko i wyłącznie ze względu na rok wyborczy.  
 
Rakoczy Ryszard 
- Wniosek, co dwa lata powinny być wybory.  
 
Holesz Dariusz – Skarbnik Miasta 
- Pozwolę sobie się z Panem nie zgodzić. 2/3 zadań to są projekty unijne, na które my nie 
mamy w ogóle wpływu. Jeżeli Marszałek nie ogłosi wyników konkursów i nie będzie 
wyraźnej informacji, że dostaliśmy środki, nie mamy podpisanej umowy, to nie możemy 
wydać ani grosza z tych środków. Absurd polega na tym, że musimy mieć zabezpieczone 
środki w ramach danego zadania na wkład własny. Wiemy, że na 100% ich nie wykorzystamy 
i co gorsza, jeżeli będzie tak jak wszyscy mówią, że na przełomie grudzień, styczeń będą 
ogłaszane konkursy, to wtedy, gdyby to był grudzień, to nie mamy WPF-u, formalnie, nie 
można zawrzeć umowy, w związku z czym środki te przepadają. WPF działa od 1 stycznia, a 
tak przynajmniej w ramach tego, środki są zabezpieczone. One są zabezpieczone w roku 
2017, ale żeby pieniądze przeszły do nadwyżki, to musielibyśmy czekać co najmniej do 
lutego, a w praktyce do marca. Środki możemy uruchomić po sprawozdaniach. Jesteśmy 
znowu trzy miesiące do tyłu z realizacją zadań, plus procedura przetargowa trzy miesiące, jak 
są odwołania to kolejny miesiąc, a nawet dwa. Większość tych zadań, zwłaszcza dużych, 
realizacja ich będzie dopiero w 2019 roku. 
 
Kubera Józef 
- Nie zgadzam się z kolegą, być może kolega się nie orientuje. Stało się tak, jak Pani 
Naczelnik M. Pilarska powiedziała, że kiedyś firmy biły się o pracę, a teraz jest kłopot z 
firmami, pracownikami. Ceny poszły w górę. Cieszę się, że pieniądze nie przepadają, a w tym 
mieście coś powstanie. Jak wszyscy wiecie, po poprzedniku, trzeba było ruszać z nowymi 
projektami.  
 
Szereda Piotr 
- Skomentuję, budżet był nietrafiony. Realizacja i plany były nietrafione na ten rok, w 
związku z tym są przesunięcia na przyszły rok.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 
 
 

 Pismo osoby fizycznej w sprawie powołania komisji weryfikacyjnej,  
 
Szereda Piotr 
- Rozmawiałem z Panem Przewodniczącym. Powołanie biegłego sądowego, to Sąd powinien 
to rozstrzygnąć.  
 
Rakoczy Ryszard 
- Tylko i wyłącznie, nie ma takiej możliwości, że geodezja powiatowa robi błąd. Jeżeli w 
geodezji powiatowej jest błąd, to tylko i wyłącznie Sąd na podstawie orzeczenia 
prawomocnego może to zmienić. Żadna Komisja nic nie pomoże. Nie ma takiej podstawy 
prawnej. Mamy pełne zaufanie do geodezji.  
 
Komisja przyjęła niniejsze pismo do wiadomości. Komisja nie może prowadzić 
postępowania w tej sprawie. Nie jest w stanie powołać żadnej Komisji weryfikacyjnej. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
 

 Pismo osoby fizycznej w sprawie podatków.  
 
Przewodniczący Komisji – Piotr Szereda odczytał odpowiedź na ww. pismo. Niniejsze pismo 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Komisja przyjęła pisma do wiadomości. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
 
 
Ad.6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 Komisja ustaliła, że posiedzenia będą się odbywały we wtorki w tygodniu Sesyjnym o 
godzinie 11.00. 
 
Stanowisko przyjęto przez aklamację.  
 
 
 



5  

 
Ad.7 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 12 czerwca 2017 r.  
Protokół z posiedzenia Komisji w dniu 12 czerwca 2017r. został przyjęty głosami: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
  
Ad. 8 
 
Zakończenie posiedzenia  
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
 
Protokołowała :     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Barbara Madera             

      Piotr Szereda 
 

 
 

 
 
 


